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Αθήνα, 6-5-2020

Της Σοφίας- Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτή Β’ Πειραιώς

ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Υγείας,

Τον κο Υπουργό Οικονομικών,

Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ: «Χρηματοδότηση ερευνητικού έργου»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Η πανδημία του ιού «COVID 19» έφερε στη ζωή μας – μεταξύ άλλων

και τον ιατρό,  κο Σωτήριο Τσιόδρα. Ο εν λόγω έχει  ανακηρυχθεί

Καθηγητής  Παθολογίας  –  Λοιμωξιολογίας,  της  Ιατρικής  Σχολής,

του Εθνικού  και  Καποδιστριακού  Πανεπιστημίου  Αθηνών και

εργάζεται  ως  ειδικός  σύμβουλος  του  «ΚΕΕΛ»  (Κέντρου  Ελέγχου

Ειδικών Λοιμώξεων) και επιστημονικός συνεργάτης του «ΕΟΔΥ».

Λαμβανομένων υπόψη πλήθους δημοσιευμάτων, που αφορούν στις

όποιες σχέσεις του ως άνω καθηγητή με διάφορες φαρμακευτικές

εταιρείες και προκειμένου να υπάρξει πλήρης διαφάνεια, 
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https://el.wikipedia.org/wiki/%CE%95%CE%B8%CE%BD%CE%B9%CE%BA%CF%8C_%CE%BA%CE%B1%CE%B9_%CE%9A%CE%B1%CF%80%CE%BF%CE%B4%CE%B9%CF%83%CF%84%CF%81%CE%B9%CE%B1%CE%BA%CF%8C_%CE%A0%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%BF_%CE%91%CE%B8%CE%B7%CE%BD%CF%8E%CE%BD


Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Σε ποιο ύψος ανέρχεται το σύνολο των χρηματοδοτήσεων, που

έχουν  συνολικά  χορηγηθεί  για  το  ερευνητικό  έργο  του

λοιμωξιολόγου, κου Σωτηρίου Τσιόδρα;

Παρακαλώ να κατατεθούν αντίγραφα από όλα τα σχετικά έγγραφα, που

βρίσκονται στην κατοχή σας και αφορούν στο ως άνω ερώτημά μου

2.  Ποιοι  ακριβώς  ήταν  και  είναι  οι  χρηματοδότες  για  το  έως

σήμερα  ερευνητικό  έργο,  που  έχει  διεξαγάγει  ο  ως  άνω,  στα

πλαίσια του εκάστοτε θεσμικού ρόλου που κατείχε ή κατέχει  σε

φορείς του Ελληνικού Δημοσίου;

Παρακαλώ να κατατεθούν αντίγραφα από όλα τα σχετικά έγγραφα, που

βρίσκονται στην κατοχή σας και αφορούν στο ως άνω ερώτημά μου

 Η Eρωτώσα Βουλευτής

Σοφία Χάιδω Ασημακοπούλου
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